

Ref: KIPCO/DGCEO 148/22 dated December 17, 2022

Boursa Kuwait Company
State of Kuwait

السادة / شركة بورصة الكويت
المحترمين
دولة الكويت

Subject: Supplementary Disclosure regarding obtaining the Capital Markets Authority's Approval on the Prospectus for the issuance of bonds

الموضوع: إفصاح مكمل بشأن الحصول على موافقة هيئة أسواق المال على نشرة الاكتتاب الخاص لإصدار سندات

With reference to the above subject, and pursuant to the requirements of module 10 ("Disclosure and Transparency") of the Bylaws of law No. 7 of 2010, regarding the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity, as amended, regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الكتاب العاشر ("الإفصاح والشفافية") من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، فيما يتعلق بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها.

Attached is the supplementary disclosure form of material information.

نرفق لكم نموذج الإفصاح المكمل عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely,

و تفضلوا بقبول فائق التحية و الاحترام ،،،

Samer Khanachet
Deputy Group Chief Executive Officer

كيبكو
KIPCO
شركة مشاريع الكويت (القابضة)
Kuwait Projects Company (Holding)

سامر خنشت
نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة

نموذج الإفصاح المكمل

Supplementary Disclosure Form

2022/12/17		التاريخ Date
Kuwait Projects Holding Company K.S.C.P.	شركة مشاريع الكويت القابضة ش.م.ك.ع.	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
Supplementary Disclosure regarding obtaining the Capital Markets Authority's Approval on the Prospectus for the issuance of bonds	إفصاح مكمل بشأن الحصول على موافقة هيئة أسواق المال على نشرة الاكتتاب الخاص لإصدار سندات	عنوان الإفصاح Title of Disclosure
2022/12/15		تاريخ الإفصاح السابق Date of previous disclosure
We would like to inform you that Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. has obtained the Capital Markets Authority's (the "CMA") approval on the prospectus to issue and market in Kuwait debt bonds up to KD 200,000,000 Kuwaiti Dinar in two tranches (fixed and floating tranche provided that the amount of both tranches will not exceed KD 200,000,000) with a maturity of 6 years from the issuance date and the interest rate of each of fixed and floating tranche will be determined according to market rates upon issuance.	نود إفاذتكم بحصول شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع. على موافقة هيئة أسواق المال ("الهيئة") على نشرة الاكتتاب الخاص بشأن طرح وتسويق في الكويت سندات دين بالدينار الكويتي بقيمة لا تتجاوز 200,000,000 دينار كويتي، وذلك على شريحتين (شريحة ثابتة ومتغيرة على أن لا تتجاوز قيمة الشريحتين معاً مبلغ 200,000,000 دينار كويتي)، ولمدة استحقاق سنة سنوات من تاريخ الإصدار وسيتم تحديد معدل الفائدة لكل من الشريحة الثابتة والمتغيرة بناء على أسعار الفائدة في السوق وقت الإصدار.	التطور الحاصل عل الإفصاح Updates that occurred to the disclosure
There is no material impact on the consolidated financial statements of KIPCO	لا يوجد أثر مادي على البيانات المالية المجمعة لشركة مشاريع الكويت (القابضة).	الأثر المالي للتطور الحاصل The financial impact of the update



Samer Khanachet

Deputy Group Chief Executive Officer

كيبكو
KIPCO
شركة مشاريع الكويت (القابضة)
Kuwait Projects Company (Holding)



سامر خنشت

نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة

###